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SKIBBY BYRÅD

1. Dagsordener
Udskrift af følgende dagsordener er tid
ligere udsendt til medlemmerne: 
Ejendomsudvalgets møde den 29. april, 
Teknisk udvalgs møder den 30. april,
4. maj og 12.,maj,
Socialudvalgets møder den 28. april og 
4. maj,
Kulturelt udvalgs møde den 27. april, 
Udvalgets for Maglehøjgård Losseplads 
den 5. maj,
Samarbejdsudvalget for det tekniske områ
de den 6. maj,
Økonomiudvalgets møde den 12. maj.
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2. Andelsboliger i Venslev
Busk Byggeadministration ApS har på vegne 
af Bjarne Nielsen, Venslev fremsendt re
videret skema AN-5 til godkendelse og 
videre ekspedition.
Skibby kommune har tidligere givet til
sagn om at støtte opførelsen af nævnte 
bebyggelse og dette skema skal dels være 
en bekræftelse af tidligere tilsagn og 
dels en opdatering af priserne.
Ud fra den tidligere prioriteringsliste 
og presset på kvoter har vi ikke haft 
forventninger om disse kvoter før sidst 
i 80'erne. En godkendelse vil således 
betyde at boligbyggeprogrammet fremrykkes 
og vi skal yde tilskud til byggeriet før 
end vi havde forventet.
Indstillingsbilag vedlagt. 
Ejendomsudvalget anbefaler, at skema AN-5 
godkendes med bemærkning om, at der skal 
udarbejdes lokalplan for området.
Der tages forbehold for økonomien, idet 
der i det foreløbige projekt mangler 6 
parkeringspladser, og der ikke er afsat 
midler til carporte.
Økonomiudvalgets møde den 12. maj 1987: 
Birgit Bangshof Mortensen og Bjørn Niel
sen fremsender ejendomsudvalgets ind
stilling til byrådet med anbefaling.
Gitte Schønemann og Peter Flensted frem
sender ejendomsudvalgets indstilling med 
anbefaling, dog med den ændring, at sid
ste sætning vedrørende carporte skal ud
gå.
Lise Lotte Due var fraværende.
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Lokalplanforslag nr. 57, "Fogedgården", 
Skibby
Offentlighedsperioden for ovennævnte lo
kalplanforslag udløb den 14. april 1987. 
Der indkom 1 indsigelse.
Indstillingsbilag vedlagt. 
Ejendomsudvalget sender lokalplanen via 
økonomiudvalget til byrådet til vedtagel
se med følgende ændring under § 9 "ube
byggede arealer": Kampestensætningen i 
skel mod ejendommen matr. nr. 41-b Skibby 
by, Skibby skal bevares i hele sin læn
gde, og beplantning oven for kampesten
smuren etableres og vedligeholdes af Fo
gedgården.
Økonomiudvalget vedtog i sit møde den 
12. maj 1987 at fremsende sagen til by
rådet med anbefaling.
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4. Befolkningsprognose - 87
På mødet i januar blev det besluttet at 
der kun skulle udarbejdes en sparemodel 
af befolkningsprognosen for 1987,
Siden har der fra flere sider været stil
let ønsker om at få et bedre beslutnings
grundlag til at planlægge såvel fysisk 
som økonomisk efter.
Der er herefter taget initiativ til at 
få lavet en ny prognose og hermed frem
lægges 2 forskellige modeller, hvorefter 
udvalget bedes tage stilling til hvilken 
af disse, der skal udsendes til andre 
forvaltninger og til institutionerne. 
Indstillingsbilag vedlagt. 
Ejendomsudvalget anbefaler, at alternativ 
I vælges.
Kommuneingeniøren vil på byrådets lukke
de møde - for at lette forståelsen for 
prognoserne og kunne bruge dem i planlæg
ningen - gennemgå sammensætningen og for
klare resultaterne.
Økonomiudvalget vedtog i sit møde den 
12. maj 1987 at fremsende sagen til by
rådets afgørelse, idet man ønsker at af
vente kommuneingeniørens redegørelse.
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5. Tillæg nr. 2 til Skibby kommuneplan
Forslag til tillæg nr. 2 til Skibby kom
muneplan har været offentliggjort i peri
oden 20. januar til 17. marts 1987.
Der indkom ingen indsigelser. 
Indstillingsbilag vedlagt. 
Ejendomsudvalget sender tillæg nr. 2 til 
Skibby kommuneplan videre med anbefaling 
af endelig vedtagelse.
Økonomiudvalget vedtog i sit møde den 
12. maj 1987 at fremsende sagen til 
byrådet med anbefaling.
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Kloakbidrag, matr, nr. 13 0 Fer
slev by.
Ejeren af matr. nr. 13 ø Ferslev har i 
skrivelse af 23. marts 1987 søgt om ud
sættelse for betaling af kloakbidrag for 
ovennævnte parcel beliggende syd for Pi- 
lehaven, idet jorden vil blive dyrket 
som landbrug de næste 2 år.
Teknisk forvaltning har opkrævet kloak
bidrag efter udstykning godkendt af 
landbrugsministeriet den 12. januar 
1987.
Teknisk udvalg indstiller, at kloakbi
draget opkræves i henhold til betalings
vedtægten, medmindre jorden tilbageføres 
til landbrugsjord.
Økonomiudvalgets møde den 12. maj 1987: 
Birgit Bangshof Mortensen og Bjørn Niel
sen fremsender sagen med anbefaling. 
Gitte Schønemann og Peter Flensted frem
sender sagen til byrådets afgørelse.
Lise Lotte Due var fraværende.
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Kloakbidrag, andelsboliger, Jernhøj
På baggrund af beslutning på teknisk ud
valgs møde den 26. marts 1987 har Busk 
Byggeadministration ApS med skrivelse 
af 21. april 1987 fremsendt anmodning 
om nedsættelse af detailkloakbidraget 
med 298.900 kr. incl. moms.
Andragenet er dokumenteret med priser 
fra byggeriets entreprenør og en marke
ring af, hvad bygherren betragter som 
hovedkloak.
Efter gennemgang af materialet, er der 
nogle af ledningerne, som forvaltningen 
mener fortsat bør have betegnelsen "in
terne ledninger".
Teknisk udvalg anbefaler, at kloakbidra
get reduceres med ialt 170.315 kr., og 
Skibby kommune betaler 42.392 kr. for 
etablering af regnvandsledning samt olie
udskiller .
Alle beløb er incl. 22 % moms. 
Regnvandstilløbet til Nordmandsmosen sø
ges udført som grøft.
Økonomiudvalget vedtog i sit møde den 
12. maj 1987 at fremsende teknisk ud
valgs indstilling til byrådet med anbefa
ling .
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. Hyrevognskørsel-takster.
Vognmand Jan W. Karlsen ansøger på vegne 
af Skuldelev Taxi, Skibby Taxi og Ven
slev Taxi om forhøjelse af hyrevognstak
sterne, så priserne bliver i overensstem
melse med priserne gældende for Storkø
benhavn fra 1. maj 1987.
Takst I - vogne til og med 4 passage

rer :
Start incl. de første 151,5 m kr. 12,00 
Kilometertakst herefter " 6,60
Ventetid " 145.00

Takst II - vogne fra 5 til og med 7 pas
sagerer:

Start incl. de første 132,5 m kr. 12,00 
Kilometertakst herefter " 7,55
Ventetid " 145,00

Takst III - vogne til og med 4 passage
rer :

Start incl. de første 129,9 m kr. 12,00 
Kilometertakst herefter " 7,70
Ventetid " 145,00

Takst IV - vogne fra 5 til og med 7 pas
sagerer :

Start incl. de første 114,3 m kr. 12,00 
Kilometertakst herefter " 8,75
Ventetid " 145,00

Takst III og IV bruges fra kl. 18,00 til 
kl. 6,00 på alle lørdage, søndage, hel
ligdage samt Grundlovsdag fra kl. 12,00 
samt den 24/12 og 31/12 fra kl. 16,00.
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Fortsat
Teknisk udvalg indstiller, at taksterne 
godkendes.

Teknisk forvaltning anmoder om, at tek
nisk udvalg bemyndiges til fremover at 
godkende takstforhøjelserne i Skibby kom
mune, idet man følger taksterne, der gæl
der for Storkøbenhavn.
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Vellerup sommerbys klage til tilsynsrå
det
Frederiksborg Statsamt, Tilsynsrådet an
moder ved påtegning af 1. april 1987 på 
klage fra Grundejerforeningen Vellerup 
sommerby, om en udtalelse i anledning fra 
grundejerforeningens skrivelse af 16. 
februar 1987 til tilsynsrådet vedr. 
storskraldsordningen.
Teknisk forvaltnings forslag til svar
skrivelse er udsendt.
Teknisk udvalg anbefaler, at forslaget 
godkendes.
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10. Tilbagebetaling vedr. dispositionssummen 
Journal nr. 21.00
Bibliotekstilsynet fremsender skrivelse 
af 16. marts 1987 hvori der gøres opmærk
som på, at kommunen har modtaget kr. 
7.749,- for meget i tilskud til inventar 
til Skuldelev skolebibliotek for 1985. 
Administrationen fremsender redegørelse 
om hvorledes beløbet er fremkommet og 
kan samtidig oplyse, at kommunen har 
pligt til at tilbagebetale for meget mod
taget tilskud fra dispositionssummen.
Der søges om en tillægsbevilling til kon
to 309 03 176-00 som finansieres over 
kassebeholdningen.
Kulturelt udvalg behandlede sagen på mø
de den 27. april 1987 og fremsender den
ne med anbefaling.
Økonomiudvalgets møde den 12. maj 1987: 
Birgit Bangshof Mortensen og Bjørn Niel
sen fremsender sagen til byrådet med 
anbefaling.
Gitte Schønemann og Peter Flensted kan 
ikke anbefale finansiering over kassebe
holdningen, men ønsker beløbet afholdt 
over skolebibliotekets egne konti.
Lise Lotte Due var fraværende.
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Ungdomsskoleplan 
Journal nr. 18.01.00
Ungdomsskoleinspekøren fremsender juste
ret ungdomsskoleplan for året 1987/88. 
Ungdomsskolenævnet fremsender med anbefa
ling .
Skolekommissionen fremsender med anbefa
ling, dog rettes Frode Dall's timetal 
på afsnit 6 side 1 til 229,6 t.
Kulturelt udvalg behandlede sagen på mø
de den 27. april 1987 og fremsender den
ne med anbefaling.
Økonomiudvalgets møde den 12. maj 1987: 
Birgit Bangshof Mortensen og Bjørn Niel
sen fremsender med anbefaling.
Gitte Schønemann og Peter Flensted frem
sender til byrådets afgørelse.
Lise Lotte Due var fraværende.
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12. Ungdomsskolevirksomhed 
Journal nr. 18.01.01
Ungdomsskoleinspektøren fremsender for
slag til ungdomsskolevirksomhed for året 
1987/88.
Ungdomsskolenævnet fremsender med anbefa 
ling.
Skolekommissionen anbefaler forslag til 
ungdomsskolevirksomhed.
Lone Frederiksen indtager særstandpunkt, 
idet hun ikke ønsker musik i ungdomssko
len, men henviser til musikskolen.
Hanne Kyvsgaard indtager særstandpunkt, 
idet hun ønsker musik og idræt som for
søgsordning.
Kulturelt udvalg behandlede sagen på mø
de den 27. april 1987 og fremsender den
ne med anbefaling under forudsætning af 
at budgettet overholdes.
Økonomiudvalgets møde den 12. maj 1987; 
Birgit Bangshof Mortensen og Bjørn Niel
sen fremsender med anbefaling.
Gitte Schønemann og Peter Flensted frem
sender til byrådets afgørelse.
Lise Lotte Due var fraværende.
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. Instrumentalundervisning i folkeskolens 
musikundervisning 
Journal nr. 20.03.05
Skibby musikskolen anbefaler, at forsøgs
ordningen med instrumentalundervisning 
i een af de obligatoriske musiktimer på 
4. klassetrin fortsætter i skoleåret
1987/88.
Ledende skoleinspektør fremsender udta
lelse.
Skolekommissionen anbefaler, at ordnin
gen gøres permanent.
Hanne Kyvsgaard indtager særstandpunkt 
for så vidt angår det økonomiske. 
Kulturelt udvalg behandlede sagen på mø
de den 27. april 1987 og fremsender den
ne med anbefaling, dog ønskes pkt. 3 i 
skrivelse af 24/4-87 ændret således at 
Musiklærerne aflønnes for 2 x 2 t til 
brug for samarbejde og planlægning.

Administrationen oplyser, at udgiften 
kan holdes indenfor budgettet.

Økonomiudvalget vedtog i sit møde den 
12. maj 1987 at fremsende sagen til 
byrådet med anbefaling.
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Kriminalpræventivt Seminar 1987
Økonomiudvalget godkendte i mødet den 
5. december 1986 socialudvalgets anbefa
ling, hvorefter der meddeles SSP-udval- 
get tilladelse til at afvikle seminaret 
med efterfølgende budgetmæssig berigti
gelse. Sagen skulle dog forelægges økono
miudvalget, såfremt der måtte blive tale 
om en tillægsbevilling.
Socialudvalget fremsender med anbefa
ling af, at der søges tillægsbevilling på 
kr. 12.000 til dækning af de afholdte 
udgifter (11.187,90). Der kan ikke an
vises kompenserende besparelse indenfor 
hovedkonto 05.

Borgmesterkontoret har ultimo marts må
ned afholdt en udgift på kr. 1.095,30 
til dækning af merudgift til trykning 
af ekstra eksemplarer af årsberetningen 
for 1986 vedr. det kriminalpræventive 
arbejde.
Udgiften er bogført på konto 602 00 326 
08.
Det indstilles, at socialudvalgets anbe
faling af en tillægsbevilling på 12.000 
forhøjes med denne merudgift på kr. 
1.000.

Økonomiudvalget har i sit møde den 12. 
maj 1987 vedtaget at anbefale en tillægs
bevilling på kr. 13.000 med finansie
ring over kassebeholdningen.
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15. Skrivelse fra De gamles Hjem angående 
opnormering af sygeplejerske stilling
Plejehjemmet De gamles Hjem fremsender 
ansøgning om opnormering af en 20 timers 
sygeplejerske stilling i dagvagt til 32 
t/u. Plejehjemmet har siden 1.9.1986 
forsøgt at få stillingen besat, men det
te er ikke lykkedes p.g.a. det lave ti
metal. Socialforvaltningen fremsender 
sagen til socialudvalgets afgørelse, 
idet opmærksomheden henledes på, at ple
jehjemmet i indeværende budgetår kan 
anvise kompenserende besparelse for me
rudgiften. .
Socialudvalget fremsender det ansøgte 
med anbefaling, mod at der i 1987 anvi
ses kompenserende besparelse som anvist 
af plejehjemmet, f.eks. vikarkontoen. Fra 
1/1-88 må der foretages tilsvarende ned
normering andet steds (12 t/u) til dæk
ning af opnormeringen.
Bjørn Nielsen og Anni Skov indtager 
særstandpunkt for så vidt angår nednor
meringen fra 1/1-88.
Økonomiudvalget fremsender socialudval
gets indstilling til byrådet med anbefa
ling.
Birgit Bangshof Mortensen og Bjørn Niel
sen indtager særstandpunkt for så vidt 
angår nednormeringen fra 1/1-88.
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16. Tilslutning til det fælleskommunale bi
standssystem på Kommunedata I/S
Som følge af ændringer i det fælleskommu
nale bistandsydelsessystem har finansmi
nisteriet den 20. marts 1987 udarbejdet 
nye forskrifter for edb-systemet. 
Baggrunden for forskriftsændringen er, 
at bistandsydelsessystemet er udvidet 
med en beregningsdel.
De ændrede edb-forskrifter fremsendes 
til byrådets godkendelse, idet det dog 
bemærkes, at en godkendelse ikke medfø
rer øgede edb-udgifter, da forvaltningen 
ikke for øjeblikket har taget stilling 
til, hvorvidt, man ønsker at benytte edb- 
beregningsmodellen.
Økonomiudvalget vedtog i sit møde den 
12. maj 1987 at fremsende sagen til byrå
det med anbefaling.
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17. Reduktion af budget 1987
Byrådet besluttede på møde den 22. april 
en reduktion af forbrugskonti på buget 
1987 med 20%.
Fagudvalgene er fremkommet med følgende 
forslag: (se intern notits af 6/5-87)

bespar.mål forslag til besp.
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Teknisk udv. 444.000 
Kult.udv. 600.000
Socialudv. 570.000
Økonomiudv. 222.000

1.836.000

338.000

455.000
203.000
996.000

Besparelsesforslag fra kulturelt udvalg 
vil først foreligge til juni-mødet.
For så vidt angår økonomiudvalgets 
konti har forvaltningschefgruppen frem
sendt forslag af 4/5-87.
(Økonomiudvalgets forslag har været fore
lagt hovedudvalget for administrationen 
den 19. maj og vil blive forelagt fælles
udvalget den 2. juni)
Økonomiudvalgets møde den 12. maj 1987: 
Gitte Schønemann og Peter Flensted anbe
faler administrationens fordeling af be
sparelser på 20% (oversigt af 6/5-87).
Den manglende besparelser, kr. 19.000, 
dækkes ved kun at reparere hovedtrappen 
til kr. 3.000.
Birgit Bangshof Mortensen og Bjørn Niel
sen fremsender teknisk udvalgs forslag 
med anbefaling.
For socialudvalgets og økonomiudvalgets 
vedkommende indtages særstandpunkt, idet 
man ikke ønsker budgetreduktioner i bud
get 1987.
Lise Lotte Due var fraværende.
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18. Spørgetid for borgere
På møde den 21/1 1987 godkendte byrådet 
en ændring af reglerne for borgernes 
spørgetid ved byrådsmøderne.
Reglerne er optaget i forretningsordenen 
og skal således behandles i 2 byrådsmø
der.
Administrationen har efterfølgende gen
nemgået det forslag, der blev vedtaget 
og må foreslå, at der foretages 2 æn
dringer, nemlig en tidsmæssig begræns
ning af spørgetiden og en ændring, såle
des at der ikke kan stilles spørgsmål 
undervejs i et byrådsmøde, idet disse 
2 bestemmelser efter hidtidige indenrig
sminister ielle afgørelse ikke kan 
betragtes som værende i overensstemmelse 
med de styrelsesmæssige regler. 
Administrationen foreslår derfor, at by
rådet godkender følgende som spørgetids
regler :

§ 15
I forbindelse med hvert ordinært, offen
tligt byrådsmøde afholdes offentlig spør
getid.
Spørgetiden har normalt højst en halv 
times varighed, men kan udvides med mak
simalt en halv time, såfremt borgmeste
ren skønner, at de indkomne spørgsmål 
ikke kan besvares indenfor den normale 
spørgetid.
Spørgsmål kan stilles af enhver interess
eret og rettes til byrådet eller et en
kelt af dets medlemmer.
Spørgsmål stilles skriftligt og fremsen
des til kommunen inden kl 09.00, manda-

u ag og ar: tsiaa nr. ........3972
Onsdag den 20. maj Formandens

initialer:

1987
kl. 19.00

i byrådssalen.

friAJtÅ ‘U4 luL iMiÆjCc
dfå/Z jdtAsv/

/  ?£?

*/ /Im j u C

fortsættes....



18.

B Y R Å D S M Ø D E

gen før byrådsmødet. Spørgsmålet kan gen
tages mundtligt af spørgeren i spørgeti
den. Spørgeren skal være til stede ved 
mødet.
Rettes spørgsmål til byrådet, afgør bor
gmesteren, hvem der skal besvare fore
spørgslen.
Spørgeren har ret til tillægsspørgsmål, 
såvel som replik og duplik.
Byrådets medlemmer kan supplere byrådets 
eller enkelte medlemmers svar og derved 
deltage i debatten, dog således, at kun 
een fra hvert af de repræsenterede parti
er kan få ordet. Der forventes korte 
spørgsmål og svar.
Stk. 2. I tilfælde af at et spørgsmål 
vedrører et konkret punkt på dagsorde
nen (åbent møde), henvises spørgeren til 
at overvære byrådets debat om sagen. 
Byrådet tilstræber samtidig, at sådanne 
punkter behandles først på dagsordenen. 
Stk. 3. Stillede spørgsmål skal have re
lation til de kommunale forhold. Spørgs
mål, som ifølge deres karakter normalt 
behandles på lukket møde, kan ikke be
handles.

Fortsat
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19. Borgermøde vedr. budget 1988
Venstres byrådsgruppe har i skrivelse 
af 12. maj 1987 anmodet om optagelse af 
følgende punkt på dagsordenen:
"Forslag om borgermøde angående budget 
1988, der afholdes inden sommerferien." 
Forslag til "køreplan" vedlægges til med
lemmerne.
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Oprettelse af beredskabskommission pr.
1/1 1988
Som følge af oprettelse af beredskabskom
mission pr. 1/1 1988 fremsendes forslag 
til ændring af civilforsvarsvedtægt samt 
styrelsesvedtægt til byrådets 2. behand
ling.
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Den Psykiatriske Service i Frederiksborg 
amt
Frederiksborg amtsråd fremsender ved 
skrivelse af 13. marts 1987 anmodning 
om Skibby kommunes bemærkninger til for
slag til plan for DEN PSYKIATRISKE SERVI
CE i Frederiksborg amt.
Socialudvalget besluttede på mødet den 
31.3.1987 at udsætte sagen til næste mø
de på baggrund af den korte svartid fra 
amtets side. Der ville samtidig være mu
lighed for socialudvalgets medlemmer til 
at fremsende skriftlige bemærkninger. 
Socialudvalget fremsender forvaltningens 
bemærkninger med anbefaling. Dog medta
ges bemærkninger om bofællesskaber jfr. 
bistandslovens § 68, samt at man ikke 
mener, det er formålstjenligt at nedlæg
ge Montebello.



B Y R Å D S M Ø D E
L U K K E T  M Ø D E

2. Konsulentbistand.



3. Retningslinier for salg af fast ejendom

B Y R Å D S M Ø D E
L U K K E T  M Ø D E

uag og ar: blad nr.
3 9 7 8

Onsdag den 20. maj Formandens
initialer:

1987
kl. 16.15

■

i byrådssalen.

1



4. Ejendommene matr, nr« 14 o m.fl. Ferslev 
by, Ferslev, samt matr, nr. 48 h m.fl. 
Vejleby by, Ferslev

B Y R Å D S M Ø D E
L U K K E T  M Ø D E



B Y R Å D S M Ø D E  
L U K K E T  M Ø D E

5. Salg af parcel nr. 1 af matr, nr. 19 a 
Skibby

uag og ar;

Onsdag den 20. maj
1987

tsiaa nr.

3980
Formandens
initialer:

kl. 16.15
i byrådssalen.



B Y R Å D S M Ø D E  
L U K K E T  M Ø D E

Salg af centergrund i Skibby

Onsdag den 20. maj

uag og ar:

1987

tsiaa nr.3981
Formandens
initialer;

kl. 16.15
i byrådssalen.



B Y R Å D S M Ø D E
L U K K E T M Ø D E

7. Retssagen mod Skibby
kommune

u ag ug ar: tJiaa nr.3982
Onsdag den 20. maj Formandens

initialer:

1987
kl. 16.15

i byrådssalen.



B Y R Å D S M Ø D E  
L U K K E T  M Ø D E

8. Bedømmelse ved tjenestemandsansættelse

L/ag og ar: blod nr. ........  " i3983
Onsdag den 20. maj Formandens

initialer:

1987
kl. 16.15

i byrådssalen.



B Y R Å D S M Ø D E  
L U K K E T  M Ø D E

9. Udnævnelse af vicebrandinspektør

ua g og ar: tj[aa nr.

3984
Onsdag den 20. maj Formandens

initialer:

1987
kl. 16.15

i byrådssalen.



B Y R Å D S M 0 D E
L U K K E T M 0 D E

10. Meddelelser



B Y R Å D S M Ø D E
T I L L Æ G S D A G S D A G S O R D E N

1. Asbestholdige beklædninger i kommunale 
institutioner
Byrådet besluttede ved behandlingen af 
asbest-handlingsplan den 22. april 1987, 
at lofterne i sundhedsafdelingen på Mar- 
bækskolen skulle indkapsles inden den 
1. august 1987, samt at teknisk forvalt
ning skulle fremsende ansøgning til Ar
bejdstilsynet om tilladelse til at vente 
med udførelsen af loftsrenoveringer i 
øvrige institutioner til 1988. 
Arbejdstilsynet har ved skrivelse af 12. 
maj 1987 meddelt, at udskydelse af lof
tsrenoveringen i omklædningsrum og bade
rum på Marbækskolen ikke kan accepteres. 
Arbejdstilsynet har givet påbud om, at 
asbestloftbeklædningen enten fjernes, 
indkapsles eller at brugen af lokalerne 
ophører inden det nye skoleårs begyndel
se (august 1987).
Arbejdstilsynet anbefaler samstemmende 
med kommunens handlingsplan, at asbest
lofterne fjernes og erstattes med andet 
egnet beklædningsmateriale.
Ifølge handlingsplanen er udskiftning 
af lofterne kalkuleret til kr. 100.000. 
Der søges en tillægsbevilling på kr. 
100.000. Der kan ikke anvises finansie
ringen indenfor budgettet. 
Arbejdstilsynet har endvidere meddelt, 
at forsegling af loft i depotet på Skul
delev skole godt kan udskydes til 1988.



B Y R Å D S M Ø D E

uag og ar: Blad nr.3987
Onsdag den 20. maj Formandens

initialer:

1987
T I L L Æ G S D A G S D A G S O R D E N

2. Karlitlofter i Skolevejens børnehave
Byrådet besluttede den 22. april 1987, 
at teknisk forvaltning skulle fremsende 
ansøgning til Arbejdstilsynet om tilla
delse til at vente med udskiftning af 
børnehavens karlitlofter til 1988. 
Arbejdstilsynet meddeler ved skrivelse 
af 14. maj 1987, at man foranlediget af 
en besigtigelse af lofterne giver påbud 
om, at karlitlofterne skal være fjernet 
inden 1. september 1987.
I september 1986 kalkulerede teknisk for
valtning udgiften til udskiftning af kar- 
litlofterne til kr. 149.000. Teknisk for
valtning oplyser, at udgifter skønsmæs
sigt p.t. vil beløbe sig til kr.
160.000.
Der søges en tillægsbevilling på dette 
beløb.
Der kan ikke anvises finansiering inden
for budgettet.

&
i

^ fy iM d fy  d f y  fy /*
/ i f&̂  / f a,&

rfoUiu, M  /? *

tX ^ U o iX P  t

>Ha øf

f y l 'f y å t A ,

X
EDEQIK5HAVN

/JM  y/xé/x/x /f£ø'Æ ^  jfyd . / .

kl. 19.00
i byrådssalen.
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